
REFERAT: 

Bestyrelsesmøde den 28. september kl. 10.00 med følgende dagsorden. 

Dagsorden: 
 
1.                      Status fra udvalg: Vejudvalg – Drænudvalg – Sommerfest udvalg. 
2.                      Status på hjemmesiden / Facebook. 
3.                      Bordet rundt. 
4.                      Økonomi (kasserer/bogholder). 
5.                      Vedtægter – forslag er tilsendt alle, og forslag / ønsker til ændringer / tilføjelser bedes  
                         sendt rundt senest 8 dage før mødet. 
6.                      evt. – næste møde. 

Deltagere: 

Jørgen Buur – JB 
Peder Brusen – PB 
Ole Enevoldsen – OE 
Sebastian Fohlmann -SF 
Brian Petersen – BP (suppleant) 
Marijanne Nielsen – MN (Bogholder) 

Afbud 

Jeanette Lovén – JL 
Gitte Frimann – GF (suppleant) 

Ad 1: 

Veje: Veje er gennemgået og opfyldt, samt afhøvlet ifl. Entreprenør (Emil).  
Der er ikke enighed omkring arbejdet er udført som ønsket, der er flere steder hvor der allerede nu er 
huller (værst ved ind/udkørsel) fra Holbækvej til grundejerforeningen. OE tager en snak med Emil 
(entreprenør) om forholdet, og så må vi se hvad Emil siger! 
Der var en længere debat omkring hvorvidt vi skal fortsætte med nuværende entreprenør, eller få andet 
tilbud!  
Der var også forslag omkring at undersøge hvad det vil koste at enten anlægge asfalt / få lagt 
stenbelægning (SF-sten) SF har kontakt til anden forening som har brugt stenbelægning og hører om 
prs og erfaring. 
SF underretter om resultat til bestyrelsen. 

 Dræn: BP har ”ledelsen” af udvalget, og BP sammen med OE oplyste som fra sidst at det er 
konstateret dræn ikke løber som de skal. 
Det blev besluttet der skal ske spuling af dræn og tidligere entreprenør kontaktes for igangsætning af 
opgaven. Dette sker på timebetaling og BP oplyser at han er med når der sker spuling. Både for at se 
hvor der er fejl så dette kan afmærkes, og for at se hvor lang tid der bruges.  

BP underretter bestyrelsen om det videre forløb og resultat. 
 
Sommerfest: SF god fest og der var en god stemning.  
Vi har indkøbt bord/bænk sæt idet leje ville næsten samme pris og så har vi til 48 personer fremover. 



(Omkostninger og indtægter fremgår af vedhæftede bilag omkring punkt 4. regnskab perioden 8.6-
28.9) 

Ad 2:   

SF og JL Er ansvarlige for hhv. hjemmeside og Facebook og begge dele skulle være løbende 
opdaterede.  

Ad 3: 

Besluttet at den velkomst folder der er lavet fortsat skal bruges til nye medlemmer. 
Spørgsmål om der er en reg. / pligtig Brandvej i foreningen, og JB tager kontrakt til Odsherred Brand og 
redning for at undersøge sagen. 
JB oplyste at det ikke økonomisk er ansvarligt at flytte Hjerterstarter fra den nuværende plads og over 
til det skråt modsatte hjørne hvor der står et elskab. 
JB tager kontakt til ejer som for nuværende har accepteret at have en tilsluttet bi måler der er tilsluttet 
hjertestarter, laver en skriftlig aftale for foreningens betaling og ansvar omkring tilslutning. 

Et medlem har forespurgt omkring han fortsat (frivilligt og ulønnet) skal lave nogen beskæring og 
fældning på det store fællesområde. 
Bestyrelsen godkendte det frivillige arbejde. 

Ad 4: 

Økonomi (kasserer/bogholder): Kasserer gennemgik det perioderegnskab der er vedhæftet dette 
referat, og der var ingen kommentarer. 

Ad 5: 

Vedtægter: JB gennemgik det fremsendte forslag til ændrede vedtægter hvor det særligt er forhold 
omkring mulighed at pålægge af de omkostninger foreningen måtte have omkring opkrævninger til 
ejere/medlemmer der ikke er tilmeldt BS. 
De foreslåede ændringer vil medføre at alle foreningens omkostninger omkring opkrævninger der ikke 
betales via BS fremover kræves betalt af skyldner af de reelle omkostninger.  
Der var små redaktionelle ændringer i øvrigt. 

Bestyrelsen ønskede at fastholde at generalforsamlingen skal godkende sidste års referat på 
generalforsamlingen. 

Forslag til ændrede vedtægter forelægges på førstkommende generalforsamling. 

Ad 6:  

Næste møde er aftalt til december 2024 eller januar 2025. JB sender forslag/indkaldelse. 

Generalforsamling foreslås til april 2025, og bestyrelsen tager beslutning på næste møde. 

 

Mødet sluttet kl. 12.15 

Ref. Jørgen Buur 

 



                  Grundejerforeningen Lammefjorden. 
 
                     Bestyrelsesmøde  d.28/9 2024. 
 
 
 
 Ved bestyrelsesmøde d.8/6 2024 saldo                   172.219,33 kr. 
 
Udgifter i perioden fra d.8/6 2024 til d.28/9 2024. 
 
1 stk. blæk patron                                                                 220,00 kr. 
MN´s net 1/6 2024 – 31/12 2024                                       1.400,00 kr. 
invitation sommerfest                                                           220,00 kr. 
gebyr ved overførsel                                                               15,00 kr. 
Ejendomsskat                                                                    13.580,71 kr. 
Abonnement PBS juli                                                            199,00 kr. 
Afretning af vej                                                                 20.000,00 kr. 
Abonnement PBS   august mdr.                                             199,00 kr.                                                                  
Abonnement   PBS september mdr.                                       199,00 kr. 
Udgifter sommerfest                                                          11.077,90 kr. 
Vandløbsvedl. Overbækshøj                                                 4.320,00 kr                 
                                                   Udgift i alt                        51.430,61 kr 
indtægter: 
udfyldelse af skema(fra ejendomsmægler)                              300,00 kr. 
1 x kontingent f. 2023                                                              900,00 kr. 
1 x kontingent f. 2024                                                              900,00 kr. 
tilmelding sommerfest (42 x 20 kr.+ 5 x 10 kr.)                       890,00 kr                                              
                                                   Indtægt i alt                          2.990,00kr. 
 
51.430,61(udgift ) - 2.990,00 (indtægt) i alt = 48.440,61 Kr. 
 
172.219,33 -48.440,61 i alt.  =123.778,72 kr.                          
 
 
 
Indestående i bank d. 28/9 2024     123.778,72 kr.                                              
 
                                                                                                                                                                                                               



betaler hustand voksne børn indbetalt
Sebastian Fohlmann Enebærstien 9 2 2 60
Mia Fabricius enebærstien 30 4 2 100
Allan Eliasen Gennemløbet 6 2 40
Jeanette Lykke Enebærstien 19 2 40
Charlotte Binderup-haue Tujastien 1 2 1 50
John eyöstein Johannesen Gyvelstien 25 4 80
Michaela Charlotte enebæstien 7 2 40
Anne-Marie Elisabeth Gyvelstien 27 2 40
Sussanne Press-Hansen enbærstien 12 2 40
Britt annette Ilsø Enebærstien 28 2 40
Gitte Frimann enebærstien 20 2 40
Kjeld Linne Gyvelstien 11 1 20
Helle Enevoldsen Enebærstien 29 2 40
Mette Reedtz Gennemløbet 12 2 40
Total 31 5 670

betaler hustand voksne børn indbetalt

John og Marianne Enevoldsen Tujastien 2 40
Jeanne Gyvelstien 20 2 40
Jeanne Gyvelstien 22 1 20
Anita og Kim Stokkilde Lærkestien 6 2 40

Enebærstien 14 1 20
Karsten Gram Gennemløbet 3 1 20
Marijanne (kasser) ? 2 40
Total 11 0 220

indbetalt I alt 890
Gæster I alt 47
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Butik beskrivelse pris

Netto pølsebrød, dressing 
og servietter

172,65

Superbrugsen - bager kagemand og dame 390

Superbrugsen - bager grill-selv menu - 36 
personer

2600

Ikea Service 100
Silvan pavillon og Bord- 

bænkesæt
6799,5

Silvan Pløkker til pavillon 89,9

Netto Kaffe 109
Jem og fix Grillbriketter 297

Netto Almindelige 
grillpøslser

160

Silvan 3stk. Sider til 
pavillon

359,85

Sum 11077,9

Udgifter


